

<u>Test Out Information for "Languages and Skills" Courses – Chinese Language Course</u> (Applicable from Academic Year 2018/2019 onwards)

Chinese Language Course:

CHLL1000 - University Chinese (3 credits, 3 lecture hours per week)

A student can test out of the Chinese language course if he/she obtains any of the following qualifications:

- Chinese score of UM admission examination (C100) of 550 or above
- Chinese score of Joint Admission Examination for Macao Four Higher Education Institutions (JAE) standard paper (JC01) of 600 or above
- Chinese score of China National Higher Education Entrance Examination (commonly known as Gaokao) of 110 or above (in consideration of 150 as full score of Chinese subject, other scoring system will be calculated on a pro-rata basis)
- Both the two Chinese subjects ("Chinese Language" and "Chinese Literature") of HKDSE (Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination) of level 4 or above
- Other evidence of language proficiency (to be considered on a case-by-case basis)

Notes:

- 1. Students are required to make up the test-out credits by taking more Free Electives (FE).
- 2. Test-out course will be recorded as a waived course with 'CW' grade in students' academic records.

有關豁免修讀「語言與技能」科目之詳情 - 中文科目 (適用於 2018/2019 學年或之後錄取之學生)

中文科目:

CHLL1000 - 大學語文(3 學分,每星期3 個課時)

如取得下列任意一項考試成績者,可豁免修讀大學語文科目:

- 澳門大學入學考試中文科考試(C100)取得 550 分或以上
- 澳門四高校聯合入學考試(JAE)中文正卷(JC01)取得 600 分或以上
- 中國普通高等學校招生全國統一考試(高考)語文科 110 分或以上(以語文單科 150 分制計算,其他計分制將以此比例調整)
- 香港中學文憑考試「中國語文科」及「中國文學」科各取得第四級或以上
- 其他語文能力之證明將按個別情況再作考慮

注意:

- 1. 同學必須修讀其他自由選修科目(FE)以填補豁免科目之學分。
- 2. 豁免科目將以「轉修科目」及「CW」評分顯示於學生成績記錄上。